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Referat af 
Bestyrelsesmøde d. 22 november 2023, kl. 18.00 

Deltagere: Søs Granzow (SG), Peter Olsen (PO), Dorte Balle-Larsen (DBL), Charlotte Scheuer (CS), Marianne 
Granzow (MG) 
Afbud:  
Referent: Charlotte Scheuer 
 

 Underskrivning af referat fra sidste møde.  
Referat underskrevet. 

 
 

 Nyt fra formanden v/Søs Granzow 
o Tilbud om mentaltræning for turneringsskytter - afholdes d. 24/02-2024, kl. 15 - 17 
o Situationen i kreds 7 – status blev fremlagt, og der afholdes nyt møde 5/12 2023 
o Forenings Mit id nu tilknyttet SG 
o Ansøgning af våbenpåtegning indsendt på nyt medlem 
o Nye trapper til høje tårne, samt tag over trap bane er opsat. Projekt og regnskab indsendt 

til DJ´s skydebane pulje, der er modtaget 30.000, - 

 
 Opfølgning fra sidst 

o Status på ombygning/renovering af klubhus- anslået budget 2.500.000 
Skal vi have en plan B, jfr. Udbygningsplanerne for Holbæk Vest-by. Der indkaldes til ekstra 
byggemøde medio januar 

o Reparation af vejen. Vej lavet med beton stabil grus 0.32 arbejde udført i uge 47.  
o Indkøb af kantklipper: Udsat til foråret 
o Bluser til udvalgsmedlemmer – sat på pause til foråret.  
o Opsætning/tilslutning af lamper, afventer at vandstand falder på arealet 
o Årets foreningsmedlem – vilkår og skabelon v/MG- Udsat til næste møde 
o Status på byggesager – Til behandling i VBAF, nu på 12 måned. 

 
 Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen 

o Indestående i bank er pr. dags dato: 150.168, - Udestående 120.000 (vej) 
o Indeværende år har der været øget udgift på indkøb af duer. Fremover skal der planlægges 

indkøb og levering af duer så det passer til sæson, dette er FU involveret i.   
o Medlemstal pr. 439 heraf 14 i restance 

 
 Honorering for arbejde via udvalg 

o Henvendelse fra Hundeudvalget 
Honorering kan ske via enten, 1. gavekort a 600 pr år. eller 2. timeafregning 25 kr. pr.  time 
mod levering af timeregnskab til DBL. DBL kontakter Keld Harbo 

o DBL forbereder afregninger for 2023. 
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 Forberedelse af generalforsamling 2024 

o Valg af dirigent - SG forespørger Henrik Krebs 
o Revidering af vedtægterne: 

Tilpasning af § 7, 3) pga. ændrede regler for annoncering i bladet Jæger 
Evt. ideoplæg: Annoncering på HGJ-web XX måneder før afholdelse, og det tilstræbes at 
annoncering sker i DJ bladet min 1 gang - MG  
§11 -1 - Oprettelse af bueudvalg – MG kontakter Lars B. Thomsen for input 
§11 - 9) Redaktionel ændring til §11 – 9 ”Bestyrelsen har OVERORDNET ansvar”- MG 
§12 - Redaktionel tilføjelse/præcisering - Krav om våbenkursus -” i forbindelse med 
Våbenpåtegning”- MG 
§12-8 Redaktionel tilføjelse, vilkår for våbenpåtegning- SG 

o Hvem er på valg? 
DBL, CS og MG er på valg for 2 år 
Suppleanter på valg 
FU udvalg: Jesper Pedersen, Flemming Thorup og Finn Balle Larsen på valg for 2 år 
Christian Slesvig undersøges mht valgperiode, samme gælder for Simon 
Hundeudvalg: Keld Harbo, Kasper Bøllingtoft og Esben Holmager Hansen på valg 
Riffel: Tom Rasmussen og Niels Reutzer 
Nyjægere: Toben Krogh 
Horn: Kristian Lund og Jesper Pedersen 
Vi gennemgår liste på næste møde 

o Lokalkontingent for 2025 - skal vi hæve beløbet? (fra kr. 125,- til 150,-) Enighed i bestyrelse 
om at anbefale en kontingent stigning på 25 kr. . 

o Lodtrækning på indgangsbillet. 1 pr. 1500, 2. pr 1000 og 3 pr. 500,-. Beløb nedgraderet pga. 
økonomi. 
 

  Nyt fra udvalgene 
o Flugtskydningsudvalget:  

Der laves opslag på Web og FB vedr. ressourcer (gælder alle udvalg) - SG og CS 
Bestyrelse opfordrer til at der laves en langsigtet vagtplan for skydebane (3 mdr. som min.) 
Storindkøb, af duer kræver container til opbevaring, afventer godkendelse fra VBAF 
Jack stopper som banemand, men er villig til at hjælpe indtil afløser fundet, senest 03/24 
Brian Nielsen tilbydes opgaven som banemand i henhold til kontrakt. 

o Hundeudvalg: Træning starter 4/2 2024 og 8 gange 
o Bueudvalget: Ønsker eget udvalg 
o Jagthorn: Intet nyt 
o Riffel: Intet nyt 
o Nyjægerne: Intet nyt 

 
 Årshjulet 

o VKST-pulje – SG følger op 
o Jagttegnselever tilmelding i gang 

 
 Eventuelt 

o Orientering fra møde i Miljø og Natur forum, hvor MG deltog. Denne gang var en af emnerne trampe 
stier. Næste møde vil være i Marts med fokus på vand i kommunen.  

 
Næste møde Afholdes d. 07/02/2024, kl. 18.00 i Klubhuset  


